
Zdpisnicu
zo zasadnutia Obecn6ho zastupitefstva v Dulove,

ktor6 sa konalo 7. augusta 2018

Pritomni: podl'a prezendnej listiny

Overovatelia: A. Dobrodenka, M. Trendan

Starosta obce Ing J. Samaj skon5tatoval, i.e vzhfadom na podet

pritomnych poslancov 6, je zasadnutie uzn65aniaschopnd. Program zasadnutia

bol predloLeny na schv6lenie:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Urdenie podtu poslancov a rozsahu vykonu funkcie starostu na funkdn6

obdobie 2018-2022
3. Informdcia o priprave 48. rodnika Behu okolo Dulova
4. Predai obecn6ho pozemku KN C 64311

5. R6zne
6. Diskusia

Poslanci hlasovali o schv6leni programu rokovaniaOZ.
V),sledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Miduda,

Ing, P. Mi5ik, PhDr. V" Pazderov6, PhD., M. Trendan)

Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K 2. bodu: I]rienie poltu poslancov a rozsahu vfkonu funkcie starostu na

funkin6 obdobie 2018-2022
Ing. P. Misik informoval o konani vyhlSseni volieb do org6nov

samospr6vy obci, dei ich konania bude v sobotu 10. novembra 2018. V zmysle

$ 11 ods. 4 pism. i) z6kona d. 36911990 Z. z. o obecnom zriadeni obecn6

zastupitefstvo najneskOr 90 dni pred vofbami urdi na cel6 funkdnd obdobie

rozsah vykonu funkcie starostu a v zmysle $ 11 ods. 3 urdi podet poslancov na

cele volebn6 obdobie. Vo funkdnom obdobi 2014 - 2018 je vykon funkcie

starostu na plny pracovny uvdzok a obecn6 zastupitel'stvo'tvori 7 poslancov.

Preto sa navrhuje, aby rozsah vykonu funkcie starostu na nasledujuce funkdn6

obdobie a podet poslancov bol rovnaky, ako v tomto funkdnom obdobi tzn.

vykon funkcie starostu na plny pracovny ivazok a podet poslancov 7.

K uveden6mu bodu bolo prijatd nasledovn6 uznesenie:



Poslanci hlasovali o schv6leni podtu poslancov obecn6ho zastupitefstva pre
nasledujrice volebnd obdobie v podte 7

V)rsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Misik, PhDr. V. Pazderov6, PhD., M. Trendan)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schvSlenf rozsahu vykonu funkcie starostu na plny
pracovny uvazok na nasledujfce funkdn6 obdobie
V)rsledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing.V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Misik, PhDr. V. Pazderov6, PhD., M. Trendan)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa 0 hlasov

K 3. bodu - Informicia o priprave 48. roinika Behu okolo Dulova
Inform6ciu o priprave behu podal Ing. V. Backo. Tento rok podujatie

pripadne na 21. okt6bra. Plagit apropozicie sir uL. pripravend. Bude mierny
posun dasov v harmonograme, aby sa nemie5ali Starty a vyhodnocovania
jednotlivych detskych kategorii" Osveddila sa elektronick6 registr6cia
a odmenou pre Sportovcov bude dardek - uterSk z mikrovlilkna s logom behu.
Pripravuje sa projekt dopravneho znadenia na hlavnej ceste, ktory zabezpe(,i
prejazd len jednym pruhom, druhy pruh cesty bude vyhradeny pre pretek6rov
a tak sa zvyii bezpednost'preteku. Za(,inaju sa oslovovat' sponzori.
A.Dobrodenka navrhuje, aby sa dom6ci pretek6ri viac spropagovali
zvyhodnenym Startovnym alebo ocenenim"
Ing. J. Samaj, starosta obce - budu minim6lne dve zasadnutia organizadndho

vyboru, kde sa preberie i uveden6 pripomienka.

K uvedendmu bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie:

Obecnd zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie inform6ciu o priprave 48.

rodnika Behu okolo Dulova

K 4. bodu - Predai obecn6ho pozemku KN C 643/1
OZ na zasadnuti 26. }iuna 2018 schv6lilo zdmer predat' pozemok KN C

64311 o vymere 144 m2 v k. f. Dulov sestr6m Silvii Kebiskovej aZlatici
Chovancovej,kaidej v %-ici. Mgr. K. Tomanov6 informovala, Le z6mer predaja
nehnutel'n6ho majetku vo vlastnictve obce Dulov ako pripad hodny osobitn6ho
zretela bol zverejneny na riradnej tabuli od 10. do 31. jula 2018.
K zverejnendmu zameru nebola vznesen6 n6mietka. IJvedeny pozemok mdZe

byt' predany zinjemkyniam.



K uveden6mu bodu bolo prtat6 nasledovnd uznesenie:

Poslanci v sflade $ i1 ods. 4 zttkona(,.369119902b. oobecnom zriadeniy z.n.
p. a v sulade so z5konom d. 138/1991 o majetku obci hlasovali o schv6leni
predaja pozemku KN C 64311 ztthrady o vymere 144 m2 !, cena 10,05 €1m2,

celkom 1.447,20 €, ako pripad hodny osobitn6ho zretel'a pre fyzick6 osoby
Silviu Kebiskovir, bytom Prudov6 529120,914 4t Horn6 Srnie vt/z aZlaticu
Chovancovir, bytom Sl6dkovidova 532119, 018 41 Dubnica n/V v /r. Sprixny
poplatok zavklad vlastnickeho pr6va do katastra nehnutel'nosti na Katastr6lnom
odbore Okresndho irradu Ilava hradia kupujirce.
Vysledok hlasovania:
Za: 6 hlasov (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5fk, PhDr. V. Pazderov6, PhD., M. Trendan)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K 5. bodu: R6zne
Stanovisko ple Ministersffo ZP SR na..Zariadenie na nakladanie s odpadmi"

Ing. J. Samaj, starosta obce informoval, Le 6.7 .2018 bol na obecnom irrade
zaregistrovany list Ministerstva Lp SR, v ktorom bol zaslany z6mer
a upovedomenie o zadati konania vo veci zhodnocovania odpadov mobilnymi
zariadeniami. einnost' je navrhnut6 v lokalite ,,Podriedie", na pozemkoch, ktord
md v pren6jme spolodnost' Drepex. Po d6kladnom pre5tudovani zaslandho
materi6lu, ako aj na zitklade vyjadrenia skupiny poslancov k danej problematike,
obec dala k zdmeru EIA na ,,Zhodnocovanie odpadov mobilnymi zariadeniami"
v zmysle zirkona d,. 2412006 Z. z. zamietave - nesirhlasn6 stanovisko. Zdroveh
druhym listom bola zasland staLnost' k postupu pri vypracovani zdmeru. Obec
ako spoluvlastnik dotknutych parciel, na ktorych sa m6 realizovat' dany projekt,
nebola informovan6 o takomto zdmere na jej pozemku a ani ned6vala v minulom
obdobi na takuto dinnost' Liadne stanovisko. Dal5im listom bol zaslany nesuhlas

obdanov najbliZiej ulice (Kubjanskej) krealizdcii dan6ho zameru zd6vodu
moZnosti negativneho vplyvu na iivotne prostredie ako je hludnost', pra5nost',

emisie azvylend frekvencia n6kladnej dopravy atym zhor5enie cestnej
prern6vky.

K uveden6mu bodu bolo prijatd nasledovn6 uznesenie:

Obecne zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie nesuhlasnd stanovisko obce
na zamer projektu ,,Zhodnocovanie odpadov mobilnymt zariadeniami"

Oprava a rekonjtrukcia multifunkdn6ho ihriska
Ing. J. Samaj, starosta obce kon5tatoval, Ze na poslednom zasadnuti

lJznesenim d. 2312018 Obecnd zastupitel'stvo v Dulove schv6lilo pouZitie
prostriedkov rezervndho fondu vo vy5ke 7.300 € na kapit6lov6 vydavky
stavebnych fiprav v budove ZS Dulov ako spolufinancovanie k vlastnym



zdrojom obce. Starosta obce - nakol'ko pri realizhcii tychto stavebnych riprav
by doSlo len k diastodn6mu plneniu z celkov6ho projektu ,,VonkajSia oprava
strechy a fas6dy 23" arozdelenim projektu by do51o aj k navy5eniu celkovej
ceny, navrhuje pouZit' tieto prostriedky rezervndho fondu vo vy5ke 7.300 € na

rekon5trukciu multifunkdn6ho ihriska a opravu po5kodenych zirchytnych sieti.

Sfdasny stav vyLaduje zbsah - nie je s[vis16 siet', ihrisko si vyLaduje navy5enie

sieti, zmen5enie brdn na vel'kost' hddzanitrskych. Aby sa mohlo uvedend

zrealizovat' navrhuje nasledovn6. Zru5it' Uznesenie d. 2312018 alJznesenie d.

3512018, v ktorom sa uklad6 zrealizovanie verejndho obstar6vania na stavebn6

upravy strechy ZS. N6sledne prijat' uznesenie fla pouZitie prostriedkov
rezervndho fondu na opravu po5kodenych sieti a rekon5trukciu multifunkdndho
ihriska.
PhDr. V. Pazderov6, PhD. - Uznesenie d. 3512018 obec nerealizovala?
I.rg. J. Samaj, starosta obce - n6strel na verejn6 obstar6vanie je uloLeny

v TENDERNETE - syst6me na verejn6 obstar6vanie. Z neho sa na zttklade
prieskumu trhu ziska rozpodet akcie. UvaZoval, di by sa nevysirtaLila cel6

zitkazka - strecha vrdtane fasddy, atak by sa predi5lo viacn6kladom
vyplyvaj u cich z rozde I eni a zdkazky .

Ing. P. Mi5ik - zdplaty na streche kv6li kominom, n6ter strechy a nedokonden6

fas6da - to nebude dobre vyzerat'. Fas6da by sa mala aj zateplit' a tak realtzdcru
projektu odloZit'na rok arealizovat'projekt v celku.
PhDr. V. Pazderov6, PhD. - ak je to probl6m, mohli sme to rie5it' uL na

minulom zasadnuti, ked' sa o zdkazke hlasovalo. Ak stadi opravit' len kominy
a ndter strechy a sir na to urdend finandn6 prostriedky, malo by sa to zrealizovat'
v tomto obdobi.
Ing. V. Backo - zdkazka by sa mala reabzovat cez pr|zdniny.
PhDr. V. Pazderov6, PhD. - ak je to argument, mal sa projekt rieiit' po jrinovom

zastupitefstve. Skola je d6leZitejSia ako ihrisko.
Starosta obce - zdravie deti nie je ohrozen6.

PhDr. V. Pazderov6, PhD. - kominy sir v havarijnom stave.

Starosta obce - kominy chcel opravit'v spolupr6ci s obcou Pruskd, zapoLidanim
ploSiny.

Poslanci hlasovali ozru5eni lJznesenia d. 2312018, piatej odr|Lky: ,,Obecnd
zastupitel'stvo schval'uje pouZitie prostriedkov rezeryn6ho fondu: - vo vy5ke

7.300 € na kapit6love vydavky stavebnd irpravy v budove ZS ako

spolufinancovanie k vlastnym zdrojom obce"

Za: 3 hlasy (Ing.V. Backo, Ing.P. Mi5ik, M. Trendan)
Proti: 2 hlasy (Ing.P. Miduda, PhDr. V. Pazderov6, PhD.)
ZdrLal sa t hlas (A. Dobrodenka)
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lJznesenie nebolo prijatd, preto sa o d alSich navrhovanych uzneseniach
tykajucich sa rekon5trukcie ihriska nehlasovalo.

K 6. bodu: Diskusia
Starosta obce Ing. J. Samaj - rekonitrukcia kaplnky v Dulove je

ukonden6, obstaral exteri6rovy koberec, poi,ehnanie kaplnky bude 15.9.2018.
Pr6ce na rekon5trukcii iOV prebiehajir podfa harmonogramu. Rekon5trukcia
hasidskej zbrojnice pokraduje s miernym sklzom, dast' odpadu z rekon5trukcie
odstrailovala obec kvOli podnetom od obdanov. V MS su uZ namontovand novd
pristre5ky, v kotolni je potrebnd dokondit' e5te urditd prdce a previest' plynov6
skir5ky. Toto sazrealizuje pri prdcach na kanalizainej pripojke vMS. V35.
tyLdni prebehne vystavba detskdho ihriska v MS, prvky ihriska bude in5talovat'
spolodnost' zMyjavy. Y Zlkladnej Skole prebieha oprava sanitnych kritov
v dvoch triedach, jedn6 sa o vymenu dlaLby a obkladu.

M. Trendan nebude sa realizovat' fotopasca na elimin6ciu diernej
skl6dky? Starosta obce - nie, ak sa dokondi COV, z budovy sa bude pristupov6:
cesta monitorovat' a n6sledne aj z budovy Satni TJ. Na likvid6ciu plastov
nem6me zmluvu od m6ja 2018. Za posledny zber bude spolodnost'ridtovat'0,60
€ za odobrat6 vrece. Obdania Setria na Let6noch a do vriec na plasty vkladaju
r6zny odpad, uietrilo by sa, keby sa plasty stl6dali.

M. Trendan * je potrebn6 obdanov informovat o zmen6ch. Starosta obce *
navrhuje k6dovat'vrecia. Ing. P. MiSfk - ked' budeme obdanom limitovat'podet
vriec s plastami, odpad sa objavi v prirode.

Starosta obce - obec rokuje s OZY (organizttcie zodpovednych vyrobcov)

- s Naturpakom i E,lokosom po vypovedi, ktorfi dal obci Naturpak. OZY sa m6
postarat' o financovanie 5 komodit odpadu a ma zabezpedit' zberov6 spolodnosti,
ktor6 od obce tieto komodity odoberir. Podl'a Ministerstva ZP SR maju OZY
povinnost' trzatvorit' s obcou zmluvu, ale OZY postupuju podl'a Obchodn6ho
zakonnika a snaLia sa dosiahnut' so svojej dinnosti do najvy55i zisk, do

znevyhodf,uje obec. Obec m6 okolo 20 miest na separ6ciu, kde obdania ukladaju
sklo a kovy, OZY preferuje najviac 4 miesta, chce mat' do najniZ5ie n6klady. Je

potrebn6 Sirit' osvetu medzi obdanmi - aby nepouZivali mal6 vrecia na plasty,
plasty stl6dali, opatrne zaobchddzali s tvrdym plastom, ktory trh6 vrecia. Takisto
lep5ie triedilo sklo, nakol'ko sa v tomto odpade nachddza aj porcel6n, autosklo
alebo drdten6 sklo.

PhDr. Y. Pazderov6, PhD. * v obci je potrebnd vybrat' miesta, kde sa

zmestia vefkoobjemov6 kontajnery na zbieran6 komodity odpadov. Starosta
obce - OZY nirti obec k spiit6mu kroku, do jedndho kontajneru md obdan zberat'
plasty, obaly z kovu a tetrapaky Ing. V. Backo - pri reorganiz6cii zbemych
miest na triedeny odpad by mala byt' dostupnost'kontajnera 150 m. A.
Dobrodenka - obdanov treba informovaf, do moZe byt' uloZen6 do kontajnerov
na plasty, na sklo a urdit' sankciu za nedodrLiavanie.



Starosta obce - vyzva na kamerovy systdm e5te nie je vyhodnoten6. Je

potrebnd urdit', do je d6leZitejSie: fotopacsa alebo zdbradlie pri potoku. V nedel'u
po biirke bola zaplavend cesta od E. Mi5ovca po F. Bajzika. Je potrebn6 robit'
irdrZbu kanalizadny ch vpu stov.

Starosta obce - na obecnom irrade sa konalo stretnutie ohfadom vyvozu
fug6tu z bioplynky na ornri p6du, ktoru obhospodaruje Agrodulov. Zasadla

komisia ZP so zilstupcami Agrodulova a Bioplyn Horovce2. Ztstupca Bioplyn
Horovce2 deklaroval, i,e aplikovan6 latky sir v sirlade s platnymi normami.
Pritomni sa dohodli na kontrole mnoZstva aplikovanych l6tok do p6dy.

Starosta obce Ing. J. Samaj sa podakoval za ridast' pritomnym a ukondil
zasadnutie.

Zapisala: Mgr. K. Tomanov6

Zdprsnicaje preditan6 a overen6
Overov atelta
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